## 國立成功大學東寧宿舍個人冰箱放置寢室申請書

## Application Form for placing personal refrigerator in NCKU Dong-Ning Dormitory

申請人寢室	室	申請日期	年 月 日	
Room No.	(Room)	Submission Date	(YYYY) (MM) (DD)	
申請人學號		申請人姓名		
Student ID		Name		
系級		聯絡電話		
Dept/Inst		Contact No.		
品牌名稱		型號		
Brand		Model		
容量	公升/L	電壓/功率	VW	
Volume	2.71	Voltage/Watt		
尺寸		Jb- TT		
Size	長 Lcm * 寬 Wc			
	1. 申請人同意遵守《國立成功大			
	Applicant must agree with "National Cheng Kung University Student Dormitory			
	Regulations"			
	2. 申請人自行注意申請之冰箱是否有檢驗合格標示及接地安全裝置,且應避免共用			
	插座,以防高負載產生危險。如因申請人攜帶之冰箱造成宿舍電路、設備損壞,			
	或影響公共安全者,申請人同意全額賠償,並負擔法律責任。Applicant should pay			
	attention on the approved mark and grounding wire of the applied refrigerator, and should avoid sharing sockets to prevent danger from electricity overload. If the refrigerator caused			
	any short circuit, damage on facilities, or any situation that endangers the public safe Applicant must agree to pay the compensation, and be responsible for any leg			
	responsibility.			
申請須知	3. 申請人已檢查並確認所申請之	冰箱狀態良好。	如有電線外露、有燒焦痕、或使用	
Signature	時有聲音、燒焦或異常味道時	, 住宿服務組得	取消該冰箱之申請,申請人沒有異	
	議也同意無權要求賠償。Appli	cant have checked	d the status of the applied refrigerator	
			osure and burn marks were found, or if	
			ne operation, Housing Service Division	
	has the right to suspend the application. Applicant will not raise an objection or request			
	for any compensation. 4. 申請人需經室友同意始能放置冰箱。如果更換寢室或冰箱,須主動重新提出申			
	请;如未重新提出申請者,視同未申請。Applicant must obtain roommates' consent			
	朝,如木里利徒五中朝名,枕内木中朝。Applicant must obtain foolimates consent before placing a refrigerator. If there is a change of room or refrigerator, a new application			
	must be submitted. Failure to do so will be regarded as unregistered.			
	申請人簽名 Signature:			
	以下僅限住宿服務組人員填寫	FOR OFFI	CE USE ONLY	
	間 Applicable Period:			
年月_	日起至年月日止	輔導員簽章		
□已缴:電費 Electricity Fee元				
(算式:18度*)	單價 元*月)	管理員簽章		
月數以每學期4.5個月、寒假1個月、暑假2個月計				
	as follows: 4.5 months per semester, 1 break, and 2 months for the summer break.	會辦行政人員		

請於本申請單附上冰箱規格表及冰箱之清晰照片。Please attach the refrigerator
specification sheet and a clear photo of the refrigerator to this application form.